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Haags	licht	schijnt	op	Harderwijker	Peter	de	Groot	
	

Door	Maarten	van	Panhuis,	raadslid	te	Harderwijk	
	
Dan	 is	 daar	 het	 verlossende	 telefoontje:	 nummer	 24	 op	 de	 VVD	 Kandidatenlijst	 voor	 de	 Tweede	
Kamerverkiezingen!	“Ontzettend	verrast	en	erg	vereerd	is	het	gevoel	wat	toen	overheerste.	En	enorm	veel	zin	om	
me	 hiervoor	 in	 te	 zetten,	 als	 ik	 gekozen	 wordt.	 Voor	 mij	 is	 dit	 de	 ideale	 combinatie	 om	 mijn	 huidige	
werkerveringen	en	politiek	carrière	samen	te	brengen,”	is	de	eerste	reactie	van	Harderwijker	Peter	de	Groot	(36)	
als	hij	op	28	november	2020	hoort	op	de	drempel	te	staan	naar	de	 landelijke	politiek.	Hoewel	de	 lijst	nog	niet	
definitief	 is,	een	24ste	plaats	op	de	kandidatenlijst	geeft	een	riant	uitzicht	op	een	verkiesbare	plaats	op	de	VVD	
Kieslijst,	die	op	17	maart	2021	op	de	stembureaus	ligt.				
Opgegroeid	 in	 een	Harderwijks	 ondernemersgezin	 en	met	 een	 afgeronde	 studie	 Technische	Bestuurskunde	 op	
zak	gaat	Peter	 aan	de	 slag	bij	 Strukton	op	het	 gebied	 van	bouw	en	 infrastructuur.	Het	 project	Waterfront	 in	
eigen	stad	spreekt	hem	aan	ook	actief	te	worden	in	de	lokale	politiek.	Hij	wil	iets	doen	voor	de	stad,	dus	meldt	hij	
zich	bij	 de	VVD	als	 de	gemeenteraadsverkiezingen	2010	 voor	de	deur	 staan.	Hij	wil	 de	politiek	 in	Harderwijk	
ontdekken.	 “En	dan	 is	het	 leerzaam	als	 fractievolger	kennis	en	ervaring	op	te	doen.	 Ik	wilde	niet	gelijk	op	een	
verkiesbare	plaats,”	 blikt	 hij	 terug.	Vier	 jaar	 later	 is	 Peter	de	Groot	wel	 toe	aan	 een	 verkiesbare	plaats	 op	de	
kieslijst.	 Na	 de	 verkiezingen	 in	 2014	 wijst	 de	 VVD	 fractie	 Peter	 aan	 als	 vicefractievoorzitter	 naast	
fractievoorzitter	Bert	van	Bijsteren.	

Peter	gaat	van	lokaal	naar	nationaal	
Zijn	 interesse	 gaat	 ook	 uit	 naar	 campagnestrategie	 en	 campagne	 voeren.	 “Van	 2015	 tot	 2017	 mocht	 ik	 als	
campagnecoach	opereren	binnen	de	VVD.	Met	24	andere	coaches	was	het	onze	taak	om	de	landelijke	campagne	
strategie	te	vertalen	naar	de	regio’s	en	lokale	campagne	vrijwilligers	enthousiasmeren	om	de	straat	op	te	gaan	
om	in	contact	te	komen	met	inwoners	en	kiezers.	Ik	heb	daar	veel	van	geleerd.	Kon	ik	gebruiken	bij	de	campagne	
voor	 de	 gemeenteraadsverkiezingen	 in	 2018.”	 Het	 jaar	 daar	 voor	 draagt	 Bert	 van	 Bijsteren	 het	
fractievoorzitterschap	aan	Peter	over	en	in	de	verkiezingen	boekt	de	VVD	in	Harderwijk	een	forse	winst:	van	4	
naar	 6	 raadszetels.	 Samen	met	 Christianne	 van	 de	Wal	 voert	 Peter	 de	 coalitie-onderhandelingen.	 Christianne	
wordt	(kort)	wethouder	en	stapt	in	2019	over	naar	het	Provinciebestuur	van	Gelderland.	Bert	van	Bijsteren	volgt	
haar	als	wethouder	op	en	Peter	weet	van	de	VVD	fractie	een	sterk	team	te	maken.		
Nu	lonkt	de	Tweede	Kamer.	“Als	ik	bij	de	verkiezingen	gekozen	wordt	in	de	Tweede	Kamer,	blijf	ik	de	Peter	zoals	
jullie	mij	kennen:	altijd	bereikbaar	voor	welke	vraag	dan	ook.	 Jullie	kunnen	me	altijd	contacten	en	ik	sta	open	
voor	ideeën	die	ik	mee	kan	nemen.”	En	zo	kennen	wij	Peter	de	Groot	uit	Harderwijk:	altijd	een	luisterend	oor	en		
een	echte	doener.				
	

Tweede	Kamer	

Verkiezingen	op	

17	maart	2021	
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Puttenaar	Bert	Klompenhouwer	bericht	ons		
	

VVD	Putten	gaat	weer	meedoen	

aan	gemeenteraadsverkiezingen	
	

Putten	telt	veel	liberalen	blijkt	uit	provinciale	en	landelijke	verkiezingen.	Toch	is	
de	VVD	momenteel	 niet	 vertegenwoordigd	 in	de	gemeenteraad.	We	hadden	 in	
2018	geen	kandidaten	voor	het	raadslidmaatschap.	Daar	kunnen	en	willen	we	
ons	 niet	 bij	 neerleggen.	 Op	 initiatief	 en	 met	 veel	 inzet	 van	 de	
Netwerkbestuursleden	Hans	van	Zetten	en	Albert	Mulder	is	er	op	26	september	
2020	 een	 nieuwe	 start	 gemaakt.	 Voormalige	 VVD	 afdelingsvoorzitters,	
raadsleden	 en	 wethouders	 komen	 dan	 bijeen	 in	 het	 bedrijf	 van	 Heinen	 Delfts	
Blauw	aan	de	Industrieweg	en	vormen	de	Projectgroep	“Voor	een	liberaal	Putten”.	

Na	drie	bijeenkomsten	(met	inachtneming	van	de	corona-maatregelen)	muteert	de	Projectgroep	zichzelf	in	een	
Kernteam	van	7	kartrekkers	en	een	Ondersteuningsteam.	De	katalysatoren	van	het	opstartproces,	Van	Zetten	
en	Mulder,	zijn	nu	begeleiders	op	afstand.	Want	het	Kernteam	wil	op	eigen	kracht	de	missie	van	de	VVD	Putten	
aanpakken.	Het	doel	is	om	als	VVD	vanaf	2022	weer	een	belangrijke	rol	te	gaan	spelen	in	de	lokale	politiek.	En	
daar	 heb	 je	 een	 team	mensen	 voor	 nodig	met	 elan	 en	 daadkracht,	 ervaring	 en	 deskundigheid,	 gericht	 op	 het	
gezamenlijke	 doel.	 Drie	 trouwe	 VVD	 leden,	 drie	 nieuwe	 VVD	 leden	 en	 een	 nieuwe	 Vriend	 van	 de	 VVD	 Putten	
vormen	 samen	 het	 Kernteam.	 Uit	 hun	 midden	 is	 Albert	 de	 Bruin	 (56)	 als	 Teamleider	 gekozen.	 Albert	 is	
ondernemer	en	was	12	 jaar	voorzitter	van	de	Puttense	voetbalclub	SDC,	heeft	een	groot	netwerk	en	weet	van	
aanpakken.	 Hij	 ziet	 in	 de	 VVD	 Putten	 zijn	 nieuwe	 uitdaging	 en	 wordt	 daarin	 gesteund	 door	 Nathalie	 van	

Houwelingen	(51,	lerares	Engels),	Jorrit	Heinen	(51,	ondernemer),	Sharon	Mussfeld	
(21,	 student	 commerciële	 economie),	 mr.	 Cees	 Kniestedt	 (55,	 advocaat,	 voormalig	
raadslid	 en	 wethouder),	 Adel	 Qutaini	 (32,	 nieuwe	
Nederlander)	 en	 Bert	 Klompenhouwer	 (67,	 tot	 2018	
raadslid	en	sinds	2019	lid	van	het	Netwerkbestuur	NW-
Veluwe).		

In	2021	moet	er	veel	werk	worden	verzet.	De	VVD	moet	
zich	in	Putten	weer	laten	horen,	vooral	via		social	media.	
We	 gaan	 op	 zoek	 naar	 nieuwe	 mensen	 die	 zich	 als	
liberale	 volksvertegenwoordigers	 willen	 inzetten	 voor	
Putten.	 En	 als	 we	 ze	 gevonden	 hebben,	 gaan	 we	 ze	
opleiden.	 Hier	 faciliteert	 het	 Netwerkbestuur	 met	 de	
organisatie	 van	 workshops	 liberalisme,	 presenteren,	 debatteren	 en	 inhoudelijke	

onderwerpen.	Wat	 leeft	 er	 in	 Putten?	 Dat	 gaan	we	 ophalen	 bij	 de	 inwoners.	 Dan	 een	 verkiezingsprogramma	
opstellen:	geen	uitvoerig	document,	maar	een	kort	en	bondig	pamflet	met	doelstellingen.	Uiteindelijk	hebben	de	
VVD	leden	in	Putten	het	 laatste	woord.	Zij	stellen	het	Verkiezingsprogramma	en	de	Kandidatenlijst	vast.	Maar	
voordat	het	zover	is	zal	er	veel	werk	verzet	moeten	worden.	En	daarbij	kunnen	we	de	steun	van	elke	liberaal-in-
Putten	gebruiken.		

Het	Ondersteuningsteam	 telt	nu	3	veteranen:	Alette	ter	Borg-Guliker	(81,	voormalig	raadslid	en	wethouder),	
en	de	voormalige	afdelingsvoorzitters	Haaije	Jansen	(73)	en	Jan	Eppink	(74).	Hier	is	nog	veel	versterking	nodig	
van	(ook	jonge)	vrijwilligers.	Wil	jij	meehelpen	om	de	VVD	in	Putten	weer	een	belangrijke	rol	te	laten	spelen	in	
de	lokale	politiek?	Heb	jij	voorstellen	voor	het	liberale	Verkiezingsprogramma	2022-2026?	Laat	het	ons	weten.	
Elk	voorstel	kan	rekenen	op	een	constructieve	reactie	van	het	Kernteam.	Mail	naar	vvdputten@gmail.com.		

Wil	je	meedoen?		

Meld	je	persoonlijk	aan	bij	Teamleider	Albert	de	Bruin	albert.debruin@planet.nl	of	06	1296	0941.		

	
Bert	Klompenhouwer	

	
Albert	de	Bruin	

	
Sharon	Mussfeld	
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Ermelo,	op	weg	naar	het	oude	normaal	
	

Door	Gert	Jan	Brouwer,	fractievertegenwoordiger	VVD	Ermelo	

	
Er	is	veel	gebeurt	in	Ermelo	het	afgelopen	jaar.	Onze	leefgemeenschap	
is	net	zoals	overal	in	ons	land	getroffen	door	een	crisis.	Een	échte	crisis.	
Een	 zware	 noodsituatie	 waarbij	 het	 functioneren	 van	 ons	
gemeenschappelijk	 stelsel	 door	 het	 Coronavirus	 ernstig	 verstoord	 is	
geraakt.	Met	alle	gevolgen	van	dien.	Met	betrekking	op	de	gezondheid	
en	het	welzijn.	Met	betrekking	op	de	economie.	Met	betrekking	op	alles.	
Er	 is	 ondertussen	goede	hoop	dat	we	 ergens	 het	 komende	 jaar	 stapje	
voor	stapje	terug	kunnen	richting	het	oude	normaal.	Óns	oude	normaal	
waarin	 sociale	contacten	weer	mogelijk	zijn.	Waarin	ondernemers,	de	
detailhandel,	middenstand	en	horeca	weer	normaal	zaken	kunnen	doen	
en	 ons	 van	 dienst	 kunnen	 zijn.	 Wanneer	 we	 weer	 gewoon	 naar	 ons	
werk	 kunnen.	 En	 dat	 wij	 allen	 weer	 binnen	 de	 democratische	 en	
liberale	kaders	ons	 leven	 in	kunnen	vullen	zoals	wij	dat	 zelf	willen.	De	 fase	waarin	wij	ons	nu	al	geruime	 tijd	
bevinden	moet	slechts	de	tussenstap	zijn	op	weg	naar	dit	vertrouwde	normaal.		
De	prijs	die	we	als	individu	en	als	maatschappij	betalen	als	gevolg	van	deze	crisis	is	hoog.	Er	zijn	mensen,	familie,	
vrienden	 en	 bekenden	 ernstig	 ziek	 geweest	 of	 nog	 steeds	 ziek.	 Er	 zijn	 ons	 mensen	 verscheiden.	 Bedrijven	 en	
ondernemers	hebben	het	slecht	of	gaan	failliet,	werknemers	komen	op	straat.	Het	is	moeilijk	zo	niet	onmogelijk	
om	vooruit	te	kijken	en	de	sporen	die	dit	bij	ons	allen	achterlaat	uit	te	wissen.		
	
Politiek	gezien	was	het	in	Ermelo	een	roerig	jaar.	Maar,	zoals	velen	ons	hebben	willen	doen	geloven,	er	was	
geen	 crises.	 Dat	 was	 het	 zeker	 niet.	 De	 coalitie	 waarvan	 de	 VVD	 Ermelo	 deel	 uitmaakt	 heeft	 samen	 met	 de	
wethouders	het	afgelopen	 jaar	keihard	gewerkt	en	doet	dit	nog	steeds.	 Ja,	het	klopt,	de	samenwerking	met	de	

burgemeester	was	verre	van	optimaal.	En	als	er	dingen	niet	naar	tevredenheid	
verlopen,	 dan	moet	 je	 ingrijpen.	 Niks	 doen	 is	 dan	 geen	 optie.	 De	 VVD	 Ermelo	
heeft	 hierbij	 gedurende	 het	 hele	 proces	 een	 duidelijke	 lijn	 gevolgd.	 En	 is	 daar	
ook	 niet	 vanaf	 geweken.	 We	 kunnen	 met	 onze	 recent	 geïnstalleerde	 nieuwe	
(interim)	burgemeester	wat	dat	betreft	gelukkig	positief	vooruitkijken!	
Voor	 wat	 betreft	 een	 verscheidenheid	 van	 zaken	 heeft	 de	 VVD	 Ermelo	 het	
afgelopen	 jaar	 een	 stevige	 stempel	 kunnen	 drukken	 op	 de	 gemeentelijke	
politiek.	 We	 hebben	 een	 duidelijk	 standpunt	 kunnen	 laten	 horen	 voor	 wat	

betreft	 onder	meer	 Ermelo	 van	 het	 gas	 af,	 diverse	 projectontwikkeling	waaronder	 CPO	 (Collectief	 Particulier	
Opdrachtgeverschap),	ontwikkeling	De	Hooge	Riet,	Veldwijk	en	Strand	Horst	als	ook	diverse	andere	projecten	en	
de	Gemeentebegroting	voor	2021.	We	proberen	vanuit	onze	 fractie	steeds	de	 juiste	afwegingen	te	maken	voor	
onze	kiezer,	voor	onze	dorpsgenoten	én	dus	voor	Ermelo.	
	

2021	wordt	gezien	de	échte	crisis	een	spannend	 jaar.	Politiek	en	bestuurlijk	gezien	zijn	we	vooruitkijkend	
naar	 2021	 goed	 op	 weg	 naar	 het	 oude	 normaal.	 Er	 staat	 een	 stevige	 VVD	 	 fractie	 van	 2	 raadsleden	 en	 2	
fractievertegenwoordigers.	 En	 er	 is	 natuurlijk	 onze	 wethouder.	 Samen	 blijven	 we	 Ermelo	 voorzien	 van	 ons	
liberale	gedachtengoed	en	blijven	we	een	positieve	stempel	drukken	op	de	 lokale	politiek.	Met	een	vaste	koers.	
Met	gezond	verstand.	Eerst	even	nadenken,	dan	aan	de	slag.	Handen	uit	de	mouwen.	We	proberen	weg	te	blijven	
van	 symboolpolitiek	 en	 even	 verder	 te	 kijken	 dan	 de	 waan	 van	 de	 dag.	 Soms	 zullen	 we	 ook	 het	 compromis	
moeten	vinden	om	het	beste	uit	een	bepaalde	situatie	te	halen.	Dat	kunnen	we	ook.	Geven	en	nemen.	
	
Het	VVD	team	Ermelo	wenst	u	allen	gezondheid	en	een	goed	2021.	

	
VVD	fractievoorzitter	in	Ermelo,	
Herma	van	der	Weide-van	’t	Hof,	
is	in	december	getroffen	door	
corona.		
Wij	wensen	Herma	een	algeheel	
en	goed	herstel	toe.				

	
Gert	Jan	Brouwer	

Zetelverdeling	Ermelo	

CDA	 	 6	

CU	 	 4	

Progressief	Ermelo	 4	)	

BurgerBelangen	 3	)	coalitie	

SGP	 	 2	)	

VVD	 	 2	)	

Totaal	 																		21	

	
Herma	van	der	Weide-van	‘t	Hof	

liberale	kernwaarden		

Vrijheid	
Verantwoordelijkheid	
Gelijkwaardigheid	
Verdraagzaamheid	
Sociale	rechtvaardigheid	
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Ermelo	2020:	een	moeizaam	jaar	
Terugkijkend	 op	 het	 afgelopen	 jaar	 staat	 de	 ellendige	 invloed	 van	 het	 Covid-19	
virus	bovenaan.	Het	 gemeentehuis	was	net	 verbouwd	 toen	alle	werk	op	kantoor	
werd	 beperkt.	 Een	 nieuw	 kantoor	 zonder	 medewerkers.	 Een	 klein	 ongenoegen	
gezien	 de	 enorme	 ellende	 waarin	 we	 terecht	 kwamen.	 Een	 flink	 aantal	 mensen	
stierven,	ziekenhuizen	lagen	vol	en	veel	zieken	die	herstelden	hielden	lang	last.	De		
economische	 schade	 loopt	 in	de	miljarden.	 In	dat	 licht	bezien	valt	het	 in	Ermelo	
nog	mee.	
De	 gemeente	 Ermelo	 heeft	 via	 de	 gemeenschappelijke	 regeling	 Meerinzicht	 in	
hoog	tempo	de	verschillende	financiële	hulppakketten	ingezet,	zodat	in	ieder	geval	
het	financiële	leed	wat	verzacht	kon	worden.	Gelukkig	bleek	de	hulp	zeer	snel	in	te	
zetten	 en	 kwam	het	 bij	 de	 betrokkenen	 aan.	 De	 “intelligente”	 lockdown	 bood	 in	
maart	en	de	volgende	maanden	nog	wat	soelaas,	daarna	verlichting	in	de	zomer,	
maar	 in	 december	 is	 de	 lockdown	 terug	 en	 nu	 nog	 zwaarder.	 Weer	 helpen	
gemeente	en	rijk	de	bedrijven	waar	ze	kunnen	met	geld,	hulp	en	het	beperken	van	de	gemeentelijke	lasten.	
Voor	het	gemeentebestuur	leverde	alle	corona-maatregelen	veel	werk	op	rondom	handhaving,	volksgezondheid,	
scholen	en	kinderopvang.	Niet	altijd	waren	de	regels	van	meet	af	even	duidelijk	en	was	aanpassing	nodig.		
Ondertussen	liep	ook	het	gewone	werk	door.	Een	gemeente	moet	wel	gewoon	worden	bestuurd,	ook	tijdens	een	
Covid-19	 epidemie.	 Ongelukkig	 daarbij	 was	 	 de	 bestuurlijke	 onrust	 in	 de	 gemeente.	 De	 positie	 van	 de	
burgemeester,	 Andre	 Baars,	 stond	 steeds	 meer	 ter	 discussie.	 Hij	 constateerde	 dat	 hij	 geen	 vertrouwen	 meer	
genoot	van	raad	en	college	en	trad	op	28	oktober	af.	Een	triest	einde	van	een	 loopbaan	als	burgemeester	van	
Ermelo.	 Als	 je	 de	 kranten	mocht	 geloven	was	 het	 crisis	 in	 Ermelo.	 Niets	 was	minder	waar.	 Het	 College	 heeft	
steeds	 goed	 doorgewerkt.	 Ook	 met	 Andre	 Baars.	 Toch	 legde	 de	 hele	 situatie	 wel	 de	 nodige	 druk	 op	 de	
samenwerking,	dat	spreekt	vanzelf.	De	conclusie	van	de	raad,	dat	het	allemaal	wel	erg	 lang	had	geduurd,	was	
dan	 ook	 	 terecht.	 De	 VVD	 heeft	 zich	 in	 deze	 hele	 zaak	 professioneel,	 politiek	 standvastig	 en	 terughoudend	
gedragen.	 Dat	 siert	 ons.	 En	 nu	 moeten	 we	 door.	 Ermelo	 wordt	 beter.	 Een	 slechter	 jaar	 dan	 2020	 zullen	 we	
voorlopig	niet	meer	krijgen.	

____________________________________________________	

VVD	Nunspeet	formeert	Kernteam	

Op	15	december	2020	besluit	Jeroen	Snaterse,	het	enige	VVD	raadslid	in	Nunspeet,	zijn	lidmaatschap	van	de	

VVD	 op	 te	 zeggen.	 Uit	 onvrede	 met	 het	 beleid	 landelijk,	 laat	 hij	 noteren	 bij	 de	 ledenadministratie.	 Grote	

consternatie	bij	de	omvangrijke	steunfractie	 in	Nunspeet.	Dit	 is	een	groep	 liberale	vrijwilligers,	die	hem	op	

vele	fronten	ter	zijde	stond.	Snaterse	geeft	de	raadszetel	niet	terug	aan	de	VVD.	Hij	gaat	op	persoonlijke	titel	

verder	 in	 deze	 raadsperiode.	 Daarmee	 is	 de	 VVD	 voor	 het	 eerst	 in	 decennia	 tot	 aan	 de	

gemeenteraadsverkiezingen	in	maart	2022	niet	vertegenwoordigd.			
De	 brede	 VVD	 steunfractie	 waarop	 Snaterse	 sinds	 2018	 kon	 rekenen	 besluit	 onmiddellijk	 zich	 te	

transformeren	 tot	 het	 VVD	 Kernteam	 Nunspeet.	 Nu	 de	 VVD	 tijdelijk	 haar	 stem	 in	 de	 gemeenteraad	 van	

Nunspeet	kwijt	is,	zal	het	VVD	Kernteam	haar	politieke	standpunten	op	vraagstukken	via	de	media	kenbaar	

blijven	maken.	Het	Kernteam	is	begonnen	met	plannen	te	maken	om	de	VVD	over	15	maanden	weer	versterkt	

terug	te	brengen	in	de	gemeenteraad	van	Nunspeet.		

Het	VVD	Kernteam	bestaat	uit	Clina	Malkenhorst,	Luc	van	Emst,	Alfred	Landmeter,	Marlies	Bootsma,	Theo	ten	

Wolde,	Koos	Frijlink,	Marianne	Frijlink.	Liberalen	die	zich	willen	aansluiten	bij	het	VVD	Kernteam	Nunspeet	

zijn	van	harte	welkom.	Meld	je	aan	bij	Clina	Malkenhorst,	mail	clinat@planet.nl	of	06-1425	0117.		

 

	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	

	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	

	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	

	 	

	 	

	

	
wethouder	Hans	de	Haan	



Netwerk	Noordwest-Veluwe																Nieuwsbrief	6	–	januari	2021		
		
	 	

	 5	

	 VVD	in	Harderwijk:	er	is	meer	dan	corona	
	

Door	fractievoorzitter	Peter	de	Groot	
	
Richting	 het	 einde	 van	 2020	 kunnen	 we	 toch	 wel	 stellen	 dat	 dit	 een	
bijzonder	 jaar	 is	 geweest.	 Ik	 zou	 graag	 met	 een	 positieve	
kerstboodschap	komen,	maar	helaas	is	dat	niet	zo.	Er	is	veel	werk	aan	
de	winkel	om	Harderwijk	en	Hierden	gezond	en	vitaal	te	houden.	Daar	
mogen	 we	 als	 VVD	 fractie	 de	 ogen	 niet	 voor	 sluiten.	 Ondernemers	
hebben	moeite	het	hoofd	boven	water	te	houden,	het	gezellige	hart	van	
Harderwijk	 met	 de	 vele	 horeca	 en	 vele	 winkels	 zijn	 dicht	 en	 meer	
mensen	voelen	zich	eenzaam.	We	hopen	in	2021	met	een	vaccin	dat	het	
einde	in	zich	te	hebben	van	de	corona	crisis.	Tot	die	tijd	steunen	we	in	
de	 gemeente	 Harderwijk	 sportverenigingen,	 maatschappelijke	
instellingen,	cultuur	en	andere	aan	de	gemeente	verwante	instellingen	
extra.	 Nog	 even	 doorbijten	 dus!	 Hoe	 dan	 ook,	 er	 zal	 een	 financiële	
impact	 zijn	op	de	begroting	 van	de	gemeente	Harderwijk	doordat	we	
maatregelen	 hebben	 genomen	 om	ondernemers	 in	 nood	 te	 helpen,	 en	
aan	 de	 andere	 kant	 hebben	we	 ook	 te	maken	met	minder	 inkomsten.	
Daarnaast	hebben	de	stijgende	kosten	in	het	Sociaal	Domein	en	binnen	
Jeugdzorg	 een	 negatief	 effect	 op	 de	 begroting.	 .	 We	 zijn	 financieel	
gezond	en	kunnen	een	extra	stootje	goed	opvangen	maar	het	noopt	ook	
tot	het	maken	van	keuzes.		
Voor	 de	 VVD	 was	 het	 tijdens	 de	 begrotingsbehandeling	 in	 oktober	 in	 elk	 geval	 gelijk	 duidelijk	 dat	 de	
belastingbetaler,	 zeker	 in	 deze	 onzekere	 tijd,	 niet	 de	 dupe	 mag	 worden.	 We	 hebben	 als	 VVD	 een	 voorstel	
ingediend	waardoor	de	woonlasten	 in	2021	niet	meer	dan	trendmatig	stijgen	(1,3%).	Ondanks	corona	hebben	
we	als	fractie	andere	onderwerpen	niet	ongemoeid	gelaten.	Zo	komt	er	op	ons	initiatief	een	onderzoek	naar	de	
aanrijtijden	van	de	brandweer,	welke	nu	niet	gehaald	worden	in	de	wijken	Drielanden	en	Wittenhagen.	Met	nog	
een	uitbreiding	 in	Drielanden	 in	het	 verschiet	 van	wijkdeel	Harderweide	 vreemd	dat	we	dit	 gedogen,	 en	daar	
zouden	we	graag	oplossingen	voor	zien.	Er	is	meer	geld	en	ambtelijke	capaciteit	gevraagd	om	de	acceptatie	van	
de	 LHBTI	 gemeenschap	 te	 vergroten;	 We	 hebben	 besloten	 om	 te	 gaan	 met	 voor	 een	 eerlijker	
afvalinzamelingssysteem	 waarbij	 er	 een	 standaard	 tarief	 is	 met	 daarboven	 een	 flexibel	 tarief	 waardoor	 de	
grootvervuiler	 meer	 zal	 betalen	 dan	 diegene	 die	 goed	 op	 zijn	 hoeveelheid	 afval	 let..	 Hoe	 minder	 afval	 je	
produceert;	hoe	beter	voor	het	milieu	én	je	portemonnee.	Daarnaast	blijft	woningbouw	één	van	onze	belangrijke	
speerpunten.	Daarom	hebben	we	gevraagd	om	meer	betaalbare	woningen	in	het	Waterfront	(koopwoningen	tot	
150.000/200.000,-	euro)	door	langs	de	N302/Burgemeester	de	Meesterstraat	hoger	te	bouwen.	Naast	de	grotere	
onderwerpen	zijn	we	scherp	op	kleine	ergernissen,	overlast	met	een	focus	op	leef	plezier;	overlast	van	fietsen	en	
brommen	 in	 de	 binnenstad,	 waar	 is	 de	 speeltuin	 in	 het	 Waterfront	 of	 de	 binnenstad,	 minder	 regels	 in	 de	
binnenstad	 ter	 voorkoming	 van	 lege	 panden,	 niet	 zomaar	 een	 groot	 immigrantenhotel,	 actie	 tegen	 auto-
inbraken,	 schoolomgeving	 met	 kleine	 ingrepen	 veilig	 en	 voor	 onze	 banenmotor	 de	 industriegebieden:	 betere	
ontsluiting	van	wegen.			
Komend	jaar	zal	er	weer	genoeg	op	de	agenda	staan,	waarbij	je	ziet	dat	we	weer	richting	de	verkiezingen	van	
2022	gaan.	Belangrijke	onderwerpen	voor	2021	zijn	ten	eerste	de	Corona	aanpak,	we	gaan	aan	de	slag	om	op	
een	 gezonde	 manier	 duurzaamheidsbeleid	 uit	 te	 rollen,	 we	 nemen	 wat	 ons	 betreft	 beslissingen	 over	 het	

verkleinen	 van	 het	 AZC	 naar	 500	 inwoners	 (nu	 800),	 woningbouw	 in	 het	
Waterfront	en	Drielanden	en	we	gaan	aan	de	 slag	voor	een	vitale	binnenstad.	
Zoals	 u	 van	 ons	 mag	 verwachten	 hebben	 we	 altijd	 aandacht	 voor	 uw	 veilige	
leefomgeving,	de	werkgelegenheid	(in	deze	tijd	extra	belangrijk	om	mensen	aan	
het	werk	te	houden	of	snel	weer	te	begeleiden	naar	ander	werk)	en	zeker	in	deze	
tijd	ieders	gezondheid	en	een	helpende	hand	voor	wie	dat	nodig	heeft.	
Blijf	 via	 Social	 Media	 en	 de	 website	 op	 de	 hoogte	 van	 actuele	 onderwerpen.	
Vragen	 of	 een	 keer	 aansluiten	 bij	 de	 fractie?	 Bel	 of	 mail	 ons!	 De	 VVD	 fractie	
wenst	allen	een	gezond	Nieuw	jaar	toe.		
	
	

	

	
Peter	de	Groot	

Zetelverdeling	Harderwijk	

Harderwijk	Anders	 6	)	

VVD	 	 6	)	

CU	 	 5	)	coalitie	

CDA	 	 4	)	

D66	 	 3	

PvdA	 	 2	

Gemeentebelang	 1	

SGP	 	 1	

Groenlinks	 1	

Totaal	 																		29	
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Bert	van	Bijsteren,	VVD	wethouder	in	Harderwijk,	blikt	terug	en	vooruit		
	

Lokaal	besturen	is	geen	sinecure	
	
Tijdens	de	eerste	lockdown	leken	binnenstad	en	wijkwinkelcentra	
op	een	spookstad.	Een	ongekende	financiële	en	mentale	klap	voor	
al	die	ondernemers	die	de	deuren	van	hun	bedrijf	moesten	sluiten.	
Wie	had	toen	kunnen	bedenken	dat	de	situatie	zo	vlak	voor	Kerst	
niet	veel	anders	zou	zijn?	Dankzij	een	fantastische	samenwerking	
met	tal	van	organisaties	lukte	het	al	snel	om	het	Ondernemersloket	
te	openen.	Een	loket	voor	ondersteuning,	informatie	en	vraagbaak	
voor	kleine	en	grote	ondernemers.	
	
Naast	de	aandacht	en	zorg	voor	ondernemend	Harderwijk	en	
Hierden	moesten	ook	de	lopende	“dossiers”	doorgang	vinden.	Een	
gegeven	was	dat	de	communicatie	met	bewoners	/	
belanghebbenden	anders	liep	dan	we	gewend	waren.	Bij	vele	
onderwerpen	leidde	het	tot	vertragingen	met	als	gevolg	dat	
bijvoorbeeld	de	in	concept	klaarliggende	Detailhandelsvisie	
doorschuift	naar	medio	2021.	
	
De	Duurzaamheidsvisie	hebben	we	wel	kunnen	vaststellen.	Een	
visie	waarin	duidelijk	hoe	de	gemeente	duurzaamheid	centraal	
stelt.	Leidend	in	de	visie	is	dat	we	steeds	terdege	rekening	houden	
met	wat	de	gevolgen	zijn	van	ons	handelen	in	het	hier	en	nu,	maar	
ook	voor	het	elders	en	later!	De	uitvoeringsagenda	gaat	binnenkort	
naar	de	raadscommissie.	De	agenda	bevat	circa	70	projecten,	waarvan	een	deel	in	uitvoering	en	een	deel	in	een	
voorfase.	
	
Volledig	coranaproof	is	in	maart	de	2de	weekmarkt	in	Harderwijk	van	start	gegaan	op	de	parkeerplaats	achter	
winkelcentrum	Drielanden.	Bij	evaluatie	werd	de	conclusie	getrokken	om	de	markt	te	verplaatsen	naar	de	
voorzijde	van	het	winkelcentrum,	nabij	de	Bogen.	Voor	of	achter	het	winkelcentrum;	De	markt	is	een	
mooie	aanwinst	voor	de	wijk	en	de	stad.	
	
Na	jaren	voorbereiding	is	het	bestemmingsplan	Windmolenpark	Lorentz	door	de	gemeenteraad	vastgesteld.	
Uitgangspunt	waren	windmolens	van	200	meter	hoogte.	Door	veranderende	regels	i.v.m.	vliegveld	Lelystad	bleek	
de	maximale	hoogte	nog	maar	146,3	meter	te	zijn.	Het	Ministerie	van	Infrastructuur	en	Waterstaat	bleek	niet	
ontvankelijk	voor	onze	argumenten	om	toch	voor	meer	hoogte	te	gaan.	Twee	partijen	hebben	zich	gemeld	bij	de	
Raad	van	State.	De	verwachting	is	dat	tegen	het	najaar	de	uitspraak	er	ligt.	Uitgangspunt	is	dan	meteen	te	
starten	met	de	bouw.	
	
De	nog	circa	800	te	bouwen	woningen	in	het	Waterfront	fase	3	zullen	aardgasvrij	moeten	zijn.	Na	allerlei	
verkenningen	is	de	meest	duurzame	en	betaalbare	oplossing	warmte	(en	koelte)	uit	een	Open	Warmtenet.	De	
warmte	komt	van	het	schone	afvalwater	van	de	RWZI	op	Lorentz.	De	capaciteit	is	zodanig	dat	ook	buiten	het	
plangebied	woningen	aangesloten	kunnen	worden,	bijvoorbeeld	(delen	van)	de	Zeebuurt	en	zelfs	het	Stadhuis.	
Belangrijk	is	de	verwachte	CO2	besparing	van	25	tot	35%	t.o.v.	een	individueel	systeem.	
	
Voor	het	komende	jaar	staan	tal	van	onderwerpen	op	de	agenda.	Prioriteit	heeft	het	vaart	maken	met	het	
bouwen	van	woningen	in	Harderweide	en	Waterfront	fase	3.	Voor	deze	nieuwe	wijken	is	een	aanpassing	van	
het	woningbouwprogramma.	We	gaan	meer	goedkopere	woningen	bouwen,	precies	zoals	de	gemeenteraad	dat	
heeft	aangegeven!	
Ik	wens	u	een	goed	en	gezond	2021	toe	en	ons	allen	een	mooie	verkiezingsuitslag!	
	
 

	
wethouder	Bert	van	Bijsteren	



Netwerk	Noordwest-Veluwe																Nieuwsbrief	6	–	januari	2021		
		
	 	

	 7	

Maak	van	2021	een	liberaal	topjaar!	

En	 op	 woensdag	 17	 maart	 2021	 vinden	 de	 verkiezingen	 voor	 de	
Tweede	 Kamer	 plaats.	 Kortom,	 het	 wordt	 een	 druk	 jaar	 voor	 de	
vereniging	 Volkspartij	 voor	 Vrijheid	 en	 Democratie.	 Het	 VVD	
Verkiezingsprogramma	voor	de	Tweede	Kamer	heeft	op	12	december	
zijn	 beslag	 gekregen	 tijdens	 de	 Algemene	 Vergadering.	
Amendementen	–	ook	van	onze	leden	uit	Putten,	Ermelo,	Harderwijk	
en	Nunspeet	-	hebben	daarin	hun	weerslag	gevonden.	Dan	ervaar	je	
direct	 je	 invloed	 als	 individueel	 VVD	 lid.	 Invloed	 tot	 op	 het	
allerhoogste	 niveau.	
Ook	 de	 Algemene	
Vergadering	 digitaal.	
We	 zijn	 er	 inmiddels	

aan	 gewend.	 En	 met	 verve	 geleid	 door	 onze	 partijvoorzitter	
Christianne	van	der	Wal	uit	Hierden.	Ruim	zes	uren	lang	leidde	
ze	 de	 vergadering	 doeltreffend,	 blijmoedig	 en	 met	 respect	 voor	
ieders	 inbreng.	Prima	discussies	gevolgd	door	stemmingen	van	de	
leden.	We	mogen	daar	als	Netwerk	Noordwest-Veluwe	met	trots	op	
terugkijken.	 Tot	 27	 december	 hebben	 leden	 nog	 hun	 invloed	
uitgeoefend	op	de	VVD	Kandidatenlijst,	waarop	Peter	de	Groot	uit	
Harderwijk	 op	 een	 verkiesbare	 plaats	 prijkt.	 We	 hebben	 de	
mensen	(na	Mark	Rutte	op	1	vervolgens	4	vrouwen	bij	de	top	5)	en	
de	 inhoud	 vastgesteld.	 Nu	 nog	 de	 campagne	 winnen.	 Vooral	 de	
laatste	 maand	 is	 belangrijk	 en	 daarin	 weer	 de	 laatste	 week.	We	
roepen	 de	 lokale	 campagneteams	 op	 weer	 het	 contact	 te	 zoeken	 met	 de	 inwoners.	 En	 toon	 de	 VVD	
verkiezingsposter	zichtbaar	aan	iedereen.		

GR2022	staat	voor	Gemeenteraadsverkiezingen	in	2022	

2021	is	ook	het	laatste	kalenderjaar	van	de	gemeenteraadsperiode	2018-2022.	Op	woensdag	16	maart	2022	is	
de	verkiezingsdag.	Dan	moeten	we	komend	jaar	lokaal	weer	aan	de	slag:	ophalen	wat	er	leeft	bij	de	inwoners,	
ondernemers	en	organisaties.	Wat	willen	we	als	liberalen	in	de	periode	2022-2026	lokaal	bereiken?		Wie	willen	
in	 de	 komende	 raadsperiode	 actief	 zijn	 als	 liberaal	 volksvertegenwoordiger?	 Wie	 wil	 hen	 ondersteunen	 en	
ervaring	opdoen?		Als	politieke	vereniging	is	er	veel	te	doen!	

Drie	ledenvergaderingen	in	het	kader	van	GR2022	

In	mei	 ALV1	 –	de	 Jaarlijkse	 ledenvergadering.	Hier	 stellen	de	 leden	het	Kaderstellend	Advies	voor	de	GR2022	
vast.	Dit	is	een	eenduidig	Advies,	dat	voor	zowel	Harderwijk,	Ermelo,	Putten	als	Nunspeet	geldt.	Ook	dienen	per	
gemeente	 de	 Programmacommissie	 en	 Kandidaatstellingscommissie	 te	 worden	 benoemd.	 Als	 lid	 kun	 je	 je	
daarvoor	aanmelden	bij	de	VVD	Netwerkbestuurder	uit	jouw	gemeente.				

In	 oktober	 ALV2	 –	 voor	 het	 vaststellen	 van	 de	 voorlopige	 groslijst	 (met	 kandidaten)	 per	 gemeente	 en	 het	
Verkiezingsprogramma	 per	 gemeente.	 Kandidaten	 kunnen	 zich	 tot	 1	 september	 aanmelden	 bij	 de	 VVD	
Kandidaatstellingscommissie	van	hun	gemeente.		

In	 november	 ALV3	 –	 Dit	 is	 de	 Kandidaatstellingsvergadering,	 waarin	 elke	 kandidaat	 een	 definitieve	 plaats	
krijgt	toegewezen	op	de	Kieslijst	voor	de	GR2022.		

Leden	kunnen	zich	politiek	warmlopen	voor	de	nieuwe	raadsperiode	door	in	2021	actief	deel	te	nemen	aan	de	
VVD	fractievergaderingen	in	Harderwijk	en	Ermelo.	In	Nunspeet	en	Putten	kunnen	leden	zich	aansluiten	bij	het	
VVD	Kernteam	Putten	 (Albert	de	Bruin,	mail	 albert.debruin@planet.nl)	 of	het	VVD	Kernteam	Nunspeet	 (Clina	
Malkenhorst	mail	clinat@planet.nl).		

	 		
Partijvoorzitter	Christianne	van	der	Wal	

Elke	verkiezingsdag	is	een	feestdag	

voor	de	democratie.	Dit	jaar	zijn	

stembureaus	meer	dagen	open.	

Spreiding	voorkomt	besmettingen.	

Gemeenten	hebben	daarom	veel	

meer	vrijwilligers	nodig.		

	

Meld	je	NU	aan	bij	je	gemeente	als	

vrijwilliger	van	een	stembureau.	

Alleen	dan	kan	de	verkiezingen	

voor	elke	Nederlander	een	feest	

blijven.		
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Neem	deel	aan	Workshop	Liberalisme	

Wil	je	echt	weten	waar	het	liberalisme	voor	staat?	En	wat	het	verschil	is	met	socialisme?	Wat	

de	 liberale	 kernwaarden	 zijn	 en	wat	 ze	 betekenen?	 En	welke	 stromingen	 er	 zijn	 binnen	 het	

liberalisme?		

De	 workshop	 Liberalisme	 is	 een	 bijeenkomst	 van	 ongeveer	 2	 uur	 onder	 leiding	 van	 de	 inspirerende	 docent	
Sander	Jansen	uit	Zwolle.	Na	drie	succesvolle	workshops	in	2019	staan	er	in	het	voorjaar	van		2021	weer	twee	
gepland.		

Donderdagavond	28	januari	van	20:00	tot	22:00	uur	vindt	de	digitale	Workshop	Liberalisme	plaats.			

Het	 Netwerkbestuur	 biedt	 de	 workshop	 aan	 voor	 leden,	 vrienden	 en	 niet	 leden.	 Iedereen	 kan	 kosteloos	
deelnemen.	 Spoor	 ook	 familieleden,	 buren	 en	 vrienden	 aan	 deel	 te	 nemen.	 Meld	 je	 aan	 bij	 	 Gonny	 Otter,	
Netwerkbestuurder	 voor	 Opleidingen	 en	 Talentmanagement,	mail	 hhjotter@solcon.nl.	 Voor	 informatie	 kun	 je	
haar	 bellen	 06	 5182	 8053.	 Na	 aanmelding	 per	 mail	 ontvang	 je	 tijdig	 een	 digitale	 link,	 waarmee	 je	 kunt	
aansluiten	bij	de	workshop.	DOEN!	

Donderdag	22	april	van	20:00	tot	22:00	uur	vindt	de	fysieke	Workshop	Liberalisme	plaats	in	Putten.		

Met	deze	workshop	wil	het	Netwerkbestuur	het	Kernteam	en	Ondersteuningsteam	 in	Putten	 faciliteren	 in	hun	
proces	 naar	 de	 gemeenteraadsverkiezingen	 2022.	 Ook	 hier	 is	 Sander	 Janssen	 de	 uitgelezen	 docent	 om	 de	
Puttenaren	te	inspireren.	In	deze	fysieke	Workshop	is	er	plaats	voor	maximaal	12	deelnemers.	Aanmelding	per	
mail	bij	Gonny	Otter,	mail	hhjotter@solcon.nl.	Locatie	in	Putten:	volgt.	

Samenstelling	Netwerkbestuur	Noordwest-Veluwe	
	
Maarten	Cornelissen		voorzitter	 	 	 Harderwijk	 maarten.w.cornelissen@gmail.com	

Koos	Frijlink	-		 						vicevoorzitter	 	 	 Nunspeet	 jmj.frijlink@wxs.nl	

Hans	van	Zetten			 						secretaris		 	 	 Ermelo	***	 hvanzetten@icloud.com	-	gsm	0651067940	

Chris	van	Walree									penningmeester	 	 Ermelo	 	 dfv_chrisvanwalree@planet.nl	

Albert	Mulder	 						campagne	&	communicatie	 Harderwijk	 albert@aair.nl	

Gonny	Otter		 						opleiding	&	talentmanagement		 Harderwijk	***	 hhjotter@solcon.nl		-	gsm	0651828083	

Bert	Klompenhouwer	lid	 	 	 	 Putten	***info@bbk-bouwbegeleiding.nl	-	gsm	0655904984	

Alfred	Landmeter								lid	 	 	 	 Nunspeet	***	 landmeter@fbta.nl	-	gsm	0615021885	

***	Deze	bestuursleden	zijn	in	hun	gemeente	de	coördinerende	contactfunctionaris	met	de	leden.		

Regionaal	VVD	campagnecoach	is	Iris	Haklander	(tevens	raadslid	te	Harderwijk)	–	i.haklander@harderwijk.nl	

	

De	 Volkspartij	 voor	 Vrijheid	 en	 Democratie	 is	 een	 landelijke	 vereniging	met	 het	 Hoofdbestuur	 als	 uitvoerend	
orgaan.	Partijvoorzitter	is	Christianne	van	der	Wal	uit	Hierden,	gemeente	Harderwijk.	De	vereniging	kent	lokale	
netwerken,	die	een	integraal	onderdeel	vormen	van	de	landelijke	vereniging.		
Het	VVD	Netwerk	Noordwest-Veluwe	verbindt	de	VVD	leden	in	de	gemeenten	Ermelo,	Harderwijk,	Nunspeet	en	
Putten	 met	 als	 uitvoerend	 orgaan	 het	 Netwerkbestuur.	 Elk	 lid	 heeft	 spreek-	 en	 stemrecht	 op	 alle	
ledenvergaderingen	van	zowel	het	Netwerk	Noordwest-Veluwe,	als	van	de	Regio	Oost	(provincies	Gelderland	en	
Overijssel)	en	op	landelijke	congressen	van	de	VVD	Nederland.	Jouw	stem	telt	bij	de	VVD.	

	 	


